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§1. Mötets öppnande. 
Anna förklarar mötet öppnat. 
 
 
§2. Val sekreterare  
Mötet väljer Johanna Sandberg att föra dagens protokoll. 
 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Meja Sillén Edmark att justera dagens protokoll utöver ordförande och 
sekreterare. 
 
 
§3. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 
  
 
 §4. Inkomna skrivelser.  
Vi har fått en Inbjudan till repskapet från SHU helgen 19 - 20 september. 
 
Distriktet har mejlat ut om klubbar som är intresserade av att arrangera UDM.  
 
Vi har fått ett mejl från en Elin i Skåne som skriver om två personer åker runt och håller kurs 
och uppger sig vara från hundungdom i Stockholmsområdet. Dessa personer ska använda 
sig av hårda korrigeringsmetoder. Anna tar det vidare till SHU kansli. 
 
Emilia Östlund från SBK Stockholmsavdelningen har tagit kontakt med Johanna S om att 
anordna rallylydnadstävlingarna i vår tillsammans med oss i HU. Vi tar upp mer om detta 
under Tävling. 
 



Emilia Östlund från SBK Stockholmsavdelningen har tagit kontakt med Johanna S om att 
köpa in rallylydnadsskyltar tillsammans med oss för både HU och SBK att använda. Vi 
avvaktar med svar till nästa möte. 
 
 
§5. Utbildning.  
Nose Work instruktörsutbildning - Distriktet anordnar en Nose Work-instruktörsutbildning 
under våren. Kostnaden är 10,000kr varav hälften fås tillbaka efter avslutad utbildning. 
Utbildningen har börjat och Johanna har deltagit. 
 
Uppsala Brukshundklubb anordnar en skrivarutbildning i rallylydnad. Styrelsen har besultat 
att skicka Johanna S på klubbens bekostnad. Kostnaden är 300kr. Johanna har genomfört 
tillfället och ska genomföra sina praktiska moment.  
 
 
§6. Kurser.   
Anna planerar på nytt att hålla i temadag i NW, 1 tillfälle. Planerad 2/4. (Tema höjder) 
Johanna hjälper till som hjälpinstruktör. Anmälningsavgiften blir 150kr. Inbjudan är utskickad. 
En anmäld. 
 
Styrelsen planerar en “Trickträning”/”trickkurs”. Meja fixar inbjudan till nästa möte. Sara är 
med som hjälpinstruktör. Kvarstår. 
 
Evelina fick i uppdrag att planera en allmänlydnad- eller valpkurs. Kursen blev en helg 25-26 
april. Anmälningsavgiften blir 400kr. Inbjudan är utskickad. Johanna är med och hjälper till 
som instruktör. Den är full med 8st anmälda. 
 
Johanna S har kontaktat Emilia Östlund för att anordna ett nybörjarkurs i rallylydnad. 
Styrelsen har beslutat att höja ersättningen till 2000kr plus reseersättning. Första datum är 1 
April. Anmälningsavgiften blir 600kr. Minst 3st anmälda för att kursen ska bli av. För tillfället 
är det 4st anmälda.  
 
Caroline har satt datum för agilitykursen. Första datum är 17 April. Anmälningsavgiften blir 
750kr. Inbjudan är utskickad och kursen är full med 6st anmälda. 
 
Lydnadskurs (fortsättning). Caroline ska kontakta och leta instruktör. Caroline har kontaktat 
Michelle Holmlund, men har inte fått svar ännu. Caroline kontaktar Michelle igen. Om 
Michelle inte har möjlighet letar Caroline efter en annan instruktör. 
 
5 sätt att aktivera nosen, en kurs i samarbete med Sosu BK. Anna har kontaktat Sosu BK 
och Ann Carlson har sagt att hon kan ställa upp som instruktör. Planeringen fortsätter. 
Kvarstår. 
 
Vi diskuterar hur vi kan anordna kurser tillsammans med SoSu BK. Det har inte framgått om 
vi ska ordna kurser tillsammans eller åt dem, för vilkas medlemmar och liknande. Vi ska ta 
upp detta igen med dem och därefter ta beslut. Anna kontaktar Mikaela Lönngren för 
Skarpnäck HU för förslag på samarbetsvillkor. Anna har fått svar och de har inget 
samarbetsavtal som passar oss. Johanna ansvarar för att ta fram ett samarbetsavtal. 
Därefter kontaktar hon Sosu om att boka in ett möte för detta. Vi avvaktar med att boka in ett 
möte med sosu tills vi har ett samarbetsavtal.  



 
 
§7. Träning och Aktiviteter. 
Första hjälpen kurs - vad gör man i en sådan situation? Caroline har kontaktat Uppsala 
hundungdom som föreslog Linda Holm som instruktör. Caroline ansvarar för att kontakta 
Linda till nästa möte. 
 
Styrelsen planerar att anordna ännu ett “julmys” under påsken, ett “påskmys”. Meja, Astrid 
och Maxine ansvarar för planering. Preliminärt datum, 9e april. Inbjudan ska vara klar så 
snart som möjligt. 
 
Styrelsen planerar att anordna en “lära känna klubben dag” med grillning, hundpromenad, 
träning och information om klubben. Vi avvaktar med planering till nästa möte. 
 
 
§8. Tävling.  
Till påsken planeras en inofficiell rallytävling kombinerat med KM, DM och kval till agria 
rallylydnad cup. Johanna B har huvudansvar. Kvarstår. 
 
Officiella rallylydnadstävlingar planeras i höst. Planerade datum är 22-23 augusti. 
Exempelvis nybörjare/avancerad ena dagen och fortsättning/mästare den andra. Johanna B 
skickar in till SBK-distriktet. Kvarstår. Johanna S får i uppdrag att kontakta SBK 
Stockholmsavdelningen om att hålla en större tävling tillsammans. 
 
Caroline kontaktar Cornelia om att arrangera blåbärsklass i agility i sommar. Förslag läggs 
fram nästa styrelsemöte. Caroline har kontaktat Cornelia och planeringen fortsätter om ev 
inofficiell tävling som UDM.   
 
 
§9. Ekonomi och inköp.  
Vi har ingen ekonomisk rapport. 
 
Byta bankkort till debitkort. Johanna B har kollat upp bytet. Styrelsen beslutar att byta till 
debit med tilläggskostnad på 325kr per år. Kvarstår. 
 
Styrelsen ger Johanna B i uppdrag att fortsätta kolla efter ett tävlings tält. Kvarstår. 
 
Anna ska prata med Håkan om att göra tre nya nycklar. Anna har kontaktat Håkan och de 
ska beställa nya nycklar. Kvarstår. Anna kontaktar Stina Mattson. 
 
Fika och mat till dagens möte gick på 186,02kr. 
 
Johanna S och Johanna B får i uppdrag att köpa in rallylydnadsskyltar och hållare med en 
budget på 5000kr. Johanna B har beställt och allt gick på 4429kr. 
 
Styrelsen bestämmer att lägga en beställning av 10st fleecepannband och 10st bomull på 
shopen. Johanna har beställt och allt gick på 3135kr. De har kommit till klubben och finns i 
klubbrummet. 
 
 
§10. Hemsidan och Sociala medier.  



Vi ska göra mer reklam för ekipagesidan på instagram/facebook, samt mer generell 
uppdatering på instagram med minst 2 bilder i veckan. Dela medlemmars träning på vår 
instagram. “Tränar du också för Stockholms Hundungdom, skicka en bild på DM”. Sara 
ansvarar för att lägga upp på instagram och facebook.  
 
Alla i styrelsen ska få en vecka att ha hand om instagramkontot och uppdatera. Anna börjar 
med start från idag. 
 
 
§11. Årsmöte 2020. 
Mötet blev lyckat, 16 som deltog. Tårtbakartävlingen var väldigt uppskattad. Mikaela 
Lönngren var mötesordförande. 

 
 
§12. Övriga frågor.  
Kick-off är planerad till den 29e mars. Meja ansvarar för att boka laserdome och middag på 
en restaurang. 
 
 
§13. Nästa möte.  
Nästa möte planeras onsdagen den 25 mars. 
 
 
§14. Mötets avslutande.  
Anna förklarar mötet avslutat.  
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Ordförande                        Sekreterare                                Protokolljusterare                          
                                                                                
Anna Höök                             Johanna Sandberg                        Meja Sillén Edmark 
 
 
 


